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  Starčevci su skeptični prema skorom rešenju problema na Kosovu.  Srce je na strani srpskog
naroda, ali razum kaže da će se problemi teško rešiti.    

  Dragijana Iričanin:  
  - Mislim da ova situacija na Kosovu nije dobra ni za taj narod na Kosovu a ni za nas, jer mi
moramo da mislimo na njih. Nama je ipak lakše jer nismo direktno ugroženi.  
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